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A.F.J. (Arno) Teunissen 

Telefoon 
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ateunissen@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 12 juni 2018, ingekomen op 12 juni 2018, heeft u namens de 

ChristenUnie-SGP-fractie en Statenfractie CDA schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Bent u bekend met de recente waarnemingen van flamingo’s in 
Brabant? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Vindt u dit een goede of een slechte zaak?  
Antwoord: Wij beschouwen flamingo’s als exoten, dus een soort die niet van 
nature hier voorkomt maar zich door toedoen van de mens wel net buiten 

Nederland als broedvogel gevestigd heeft. Het is een kleine populatie die niet 

invasief is en geen bedreiging vormt voor de Brabantse natuur. Wij hebben 

daarom geen problemen met de aanwezigheid van flamingo’s.   
 

3. Weet u hoeveel flamingo’s onze provincie jaarlijks aandoen en of er 
sprake is van een stijging dan wel daling van het aantal flamingo-landingen?  
Antwoord: Nee. Het aantal flamingo’s in Nederland is overigens gering en 

redelijk stabiel. Deze groep broedt net over de grens in Duitsland en 

overwintert in Zeeland. De flamingo’s doen soms onze provincie aan. 

 

4.  Verwacht u de komende jaren nog meer vreemde vogels in Brabant? 
Zou er sprake kunnen zijn van een aanzuigende werking?  
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Antwoord: De recente geschiedenis laat zien dat er periodiek exoten 

opduiken. Van aanzuigende werking is geen sprake omdat niet ons 

natuurbeleid maar menselijk handelen de oorzaak is van de aanwezigheid 

van exoten. 

 

5. Bent u het met ons eens dat behalve vrachtwagenchauffeurs ook 
flamingo’s en andere trekvogels geholpen zouden zijn met voldoende veilige 
verzorgingsplaatsen, waar zij kunnen rusten en bijkomen? 
Antwoord: Ja. Ons natuurbeleid is echter gericht op soorten die hier van 

nature voorkomen en dus niet op flamingo’s. 
 

6. Indien ja, bent u bereid dit bij uw natuurbeleid te betrekken? Indien 
niet, waarom niet? 
Antwoord: Ons natuurbeleid is voor inheemse soorten hierop gericht. 

 

7. Ziet u met ons mogelijkheden om de flamingo in de toekomst in de 
Brabantse Big Five op te nemen? 
Antwoord: Nee. Ons beleid is er niet op gericht om exoten te introduceren. 

 

8. Denkt u dat een toename van het aantal flamingo’s enerzijds en de 
door u gewenste afname van o.a. pluimvee anderzijds kan leiden tot een 
ongewenste tweedeling in de gevederde samenleving? Vreest u voor 
spanningen tussen geluks- en pechvogels?  
Antwoord: Nee. 

 

9. Ziet u de belangstelling van de flamingo voor onze provincie als een 
aansporing om extra inzet te plegen teneinde gebieden als de Biesbosch te 
vrijwaren van drugsdealers, afvaldumpers, stropers en illegale wildcrossers?   
Antwoord: Nee. Zoals aangegeven is de aanwezigheid van flamingo’s niet 
van invloed op ons beleid. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


